
Styremøte Nittedal Elveforum 27/1-2022 
 

Til stede: Randi Bang, Lisa Redford, Hans Martin Monrad Haslum, Anders Nermoen, Knut 

Holager, Knut Olufsen, Karl Jan Aanes 

 

Møteleder og referent: Anders Nermoen  

 

Saksliste 

1. Årsmøte i mars: dato, sted, økonomi (Randi), årsmelding (Anders) og annet innhold. 

Beslutning: 7. eller 9. Mars. Utheim (el kommunehuset). Få ut innkalling til medlems 

(epostlista). Åpent møte. Invitasjon til alle i Varingen.  

Gikk gjennom budsjett fotr 2022: Ekstra til banner/reklame/vester 4 000 kr. 

 

2. Kraftverk, luke: Flere alvorlige utfall den siste tiden. Vi blir ikke tatt på alvor.  

Beslutning: Karl Jan utreder trykksensor. Bekymringsmelding til kommune, 

statsforvalter og vannområde (NVE på cc?) med en sammenstilling av dokumentasjon og 

situasjonsbeskrivelse (Knut og Karl Jan samarbeider). Invitere til samarbeid med de om 

hvordan saken kan løses. 

 

3. Søppelrydding: Flere samarbeispartnere å spille på slik som bondelaget, skoleklasser 

osv. Søke Handelens miljøfond og Hold norge rent om ekstra støtte.  

Beslutning: Brev til kommune hvor vi informerer om problemområder med ekstra mye 

søppel/søppeldeponi som det er utenom vårt mandat å rydde opp i. 

 

4. Sti (dvs. asfaltert og belyst vei) langs Nitelva.  

Beslutning: Be om referat fra møtet den 26/1. Eventuelt beskrive hvorfor dette er en 

dårlig ide i Varingen (dersom ideen fortsatt lever).  

 

5. Restaurering av myrer i dalen 

Beslutning: Følge opp med kommune (Guro Haug) og Birdlife 

 

6. Fremmedartsprosjektet: Lisa informerer. Diskuterte ulike plantearter. 

 

7. Møtetider gjennom året / årshjul 

Beslutning: Styremøter siste torsdag i måneden: Mars (årsmøte), April, mai, juni, august, 

september, november, januar 

8. Evt.  

a. Bannere 

b. Ta kontakt med valgkomite. Alle ønsker bli med videre. 

 

 
 


